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Protokół z nadzwyczajnego zebrania Zarządu Małopolskiego Związku Jeździeckiego
z dnia 10 grudnia 2024

Lista obecności
1. Marta Polaczek – Bigaj
2. Ewa Sołek-Kowalska
3. Jacek Sas – Wisłocki
4. Jagoda Turczyńska
5. Piotr Rachwał
6. Dorota Kaim
7. Ewa Zaręba
8. Michał Ziębicki
9. Łukasz Wituchowski

Przedstawiciel Komisji Rewizyjnej: Krzysztof Koziarowski

Zebranie odbyło się w formie on-line

Przewodniczący: Marta Polaczek-Bigaj

Prezes Marta Polaczek-Bigaj otworzyła posiedzenie i powierzyła protokołowanie Jagodzie Turczyńskiej.

1. Sprawy bieżące

Marta  Polaczek-Bigaj  przedstawiła  przebieg  przygotowań  konkursu  stypendialnego,  oraz 
przedstawiła poprawione założenia konkursu. Zarząd omówił ostateczny regulamin konkursu.

Zarząd podjął uchwałę dotyczącą MM-A. Zgłoszono 2 terminy rozegrania Mistrzostw Małopolski w 
ujeżdżeniu Toporzysko 20-21.09.2025. oraz Facimiech 27-28.09.2025. Termin późniejszy został uznany za 
bardziej dogodny ponieważ zapewnia tydzień przerwy od MM-B rozgrywanych w Sosnowicach. W trosce o 
frekwencję w wśród najmłodszych, którzy często startują w różnych konkurencjach przychylono się do 
propozycji KJ Facimiech.

Uchwała 2/12/2024

Zarząd podjął uchwałę o rozegraniu MMA 2025 w KJ Facimiech 27-28.09.2025

ZA: 8

PRZECIW: 0

WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ: 0

http://www.mzj.krakow.pl/


Uchwała 3/12/2024

Zarząd podjął uchwałę ponownym przyjęciu w poczet członków MZJ klubu Pro Nati Ludźmierz.

ZA: 8

PRZECIW: 0

WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ: 0

Jagoda Turczyńska ponownie zadeklarowała chęć organizacji podstawowego kursu sędziowskiego 
w skokach przez przeszkody. Zaproponowany termin 4.01.2025 oraz miejsce w KJ Facimiech nie budziły 
zastrzeżeń. Zaproponowany prowadzący Leszek Pawlak spotkał się z nieprzychylną recenzją pana Jacka 
Wisłockiego, który przyznał, że posiada on odpowiednie uprawnienia jednak nie pochodzi z Małopolski. 
Jagoda Turczyńska zaproponowała wzięcie na siebie trudów i kosztów organizacji szkolenia mimo kosztów 
dojazdu prowadzącego (bilety PKP). 

Uchwała 4/12/2024

Zarząd podjął uchwałę o zleceniu KJ Facimiech organizacji podstawowego kursu sędziowskiego w skokach 
przez przeszkody.

ZA: 4

PRZECIW: 1

WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ: 4

2. Budżet 2025

Ewa Zaręba przedstawiła poprawiony projekt budżetu na rok 2025. Sprawa została odroczona do 
kolejnego zebrania.

Kolejne zebranie wstępnie zaplanowano na 17.12. oraz 7.01.2025 o godz. 19.00 w formie on-line.

Marta Polaczek-Bigaj zamknęła zebranie. 


